

CONTINUING CONSOLIDATION OF STATUTES ACT

Pursuant to sections 8, 12 and 19 of the *Continuing Consolidation of Statutes Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. Having been advised by the Chief Legislative Counsel that the 2002 general statute revision is complete, the attached copy of the revision is hereby deposited in the office of the Clerk of the Legislative Assembly as the official copy of the revision.

2. The 2002 general statute revision is deemed to have come into force on January 1, 2003.

3. Subject to the Appendixes to the revision, all statutes of the Yukon enacted before January 1, 2003 are deemed to have been repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon, this July 24th 2003.

Commissioner of Yukon

LOI SUR LA CODIFICATION PERMANENTE DES LOIS

Le commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 8, 12 et 19 de la *Loi sur la codification permanente des lois*, décrète :

1. Le conseiller législatif en chef ayant déclaré que la révision générale des lois de 2002 est achevée, l'exemplaire ci-joint de la révision est par les présentes déposé au bureau du greffier de l'Assemblée législative à titre d'exemplaire officiel de ladite révision.

2. La révision générale des lois de 2002 est réputée être entrée en vigueur le 1^{er} janvier 2003.

3. Sous réserve des annexes à la révision, toutes les lois du Yukon promulguées avant le 1^{er} janvier 2003 sont réputées avoir été abrogées.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 24 juillet 2003.

Commissaire du Yukon